
Umsi  jaktlags  älgjaktsmöte 2011-10-09 

1. Mötet öppnades sedvanligt kl 14.00 av jaktledaren Paul Eriksson 

2. Till mötets ordförande valdes Paul Eriksson 

Till mötets sekreterare valdes Mats Seyffarth 

 Som justeringsmän för dagens protokoll valdes Dick Eriksson och Göran Sörbu. 

3. Bifogad dagordning för mötet lästes upp av ordföranden och godkändes av mötesdeltagarna. 

4. Val av styrelse ledmöter för jaktsäsongen 2011-2012 förrättades och följande beslutades: 

Paul Eriksson, Kent Dareflod och Mats Buud omvaldes på två år 

Mats Seyffarth, Kenneth Eriksson och Göran Sörbu kvarstår på ett år. 

Till styrelse suppleanter valdes Ove Eriksson och Mattias Dahlberg på ett år. 

5. Till Kassör nyvaldes Dick Eriksson. 

Till revisorer valdes Henrik Sörbu och Dan Stenback. 

6. Till vice jaktledare för årets jakt valdes Ove Eriksson. 

7. Till passansvariga för innevarande jaktår 2011-2012 valdes Henrik Sörbu och Jörgen Johansson. 

8. Att ansvara för bränsle till elverket utsågs Dick Eriksson 

9. Som ansvarig för ”Hotellet” utsågs Johan Markus 

10. Kassören redogjorde för jaklagets ekonomiska situation. På utgiftssidan 7.800 kr för reparation 

av elverket. För att inte tära på kassan beslutades om en total extra debitering på 500 kr i år 

och nästa år. 

11. Angående rovdjur, informerade Paul att det skett föryngring i både Görsjö och Songen reviren. 

Samt att det finns indikation på ytterligare revir efter ett flertal observationer runt Mångberg. 

Vid obs av varg skall lagmedlemmarna ropa ut på radion ”Koppla hundarna”. §28 kan åberopas 

för att skydda hund. Vid obs. av björn ska hundförare kontaktas för avgörande om eventuell 

avbryta jakten för omställning till annat område. Noterades att Johan Markus fällt en björn på 

vårt område vilket är den historiskt första i modern tid. 

12. Information inför årets jakt:  Årets jakt i Mora södra jaktvårdsområde och Umsi jaktlag, följer 

regler som sats upp av kretsen. Vår älgstam är för närvarande mycket skör. Tilldelningen 

beräknad efter 0.7 vuxen älg / Ha, ger oss 2 stora och flera små, det först fällda djuret kan 

tillåtas vara ett stort. Därefter skall det fällas tre kalvar före nästa stora djur. Tjur med 0-max 4 

taggar tillåten. Vid förra året jakt följde vårt lag i princip ”Siljansnäs modellen” viket hela 

bodskogens lag beslutat om att följa i år.  

Vi blir 19 personer i år samt hundarna King, Taiga, Gorm, Mita och Kira  

13. Övrig information & förhållningsregler:  Tänk på säkerhet först, ladda på passet, patron ur på 

passet. Ha väl markerande färg på klädseln. På passet tänk efter skjutriktningar. Repetera 

lovliga älgar. Vi börjar med Norra Berget. Radiokontakt som tidigare Klockan 0600 samt på 

pass 0730. Radiokanal = 20 på nyare = 5 på äldre. Vår tilldelning på älg är 2 stycken stora och 

många små. Jaktledarna för Mora Södra samlas på onsdag för genomgång och eventuella 

justeringar av tilldelningar. Rapportera till jaktledaren omgående efter avlossat skott. Samling 

efter jakt vid slakthuset. Vi ska gå ut och ha trevligt i skogen och sitta max fram till ca 14.00 

Paul informerade om de nya älgförvaltningsregler som ska komma att gälla och att han före 

årets slut ska föreslå skapandet av ett ”älgskötselområde” för att ge bättre möjlighet till egen 

disposition av tilldelningen. 

14. Övriga frågor: Ingen container för slaktavfall i år. Pass matchning mot GPS-listan inför nästa år. 

Endast älg får fällas under tiden för jakten. 

15. Avgifter för nytillkommande jägare beslutades åter till 3000:- 

16. Mötet avslutades 15.00. 

                                                    Vid pennan /tangentbordet :       ________________ 

 Mats Seyffarth 

Justerat:______ _____________            _____________ 

Dick Eriksson                      Göran Sörbu 


